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Ogromnie się cieszymy że na koniec roku możemy wystartować w tak prestiżowym rajdzie ,na którym zjawiają się
tłumy widzów! W naszej klasie nie mamy co liczyć na wysokie pozycje, wiec raczej będziemy się starać bawić
publiczność długimi slajdami. Po cichu liczymy na występ na słynnej Karowej , w końcu startujemy Fiatem 126 , a
można powiedzieć ze od tego samochodu wywodzą się korzenie polskiej motoryzacji . To właśnie takimi
samochodami startowała cala dzisiejsza czołówka polskich kierowców, wiec może organizator z nuta sentymentu
pozwoli nam ma start :)Serdecznie zapraszamy wszystkich miłośników motoryzacji do oglądania Rajdu Warszawska
Barbórka.

Mateusz Martynek
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